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Da jeg for to år siden overtog formandsposten fra Cornelis, lå det ikke i kortene, at den
kommende generalforsamling IKKE blev gennemført. Heldigvis er covid-situationen så god
nu, at vi kan samles og få afviklet dagsordenen ifølge vedtægterne.

Foreningen består for øjeblikket af: 36 antal fuldpakker, 41 antal mellempakker, 32 antal
grundpakker, som giver et medlemstal på 109. Dertil skal lægges 32 husstande kun med
interne, som bestyrelsen håber senere på aftenen vil blive fuldgyldige medlemmer på linje
med TV-abonnementerne, som vil give et samlet medlemstal på: 141.
Tendensen er klar, nemlig at medlemstallet for TV-pakker er faldende samtidig med at
medlemstallet for husstande kun med internet er stigende.
Hvis vi fortsat skal være en forening med både TV- og internetabonnementer, er det vigtigt at
optimere TV-tilbuddet. Bestyrelsen støtter derfor det tiltag, vi i aften er blevet præsenteret for
fra YouSee´ side. Vi mener, at det tættere samarbejde mellem foreningen og YouSee, bl.a.
ved at lade TV-boksen blive en fast del af grundpakken, vil kunne få medlemstallet med TV
til at stige eller i det mindste stoppe fravalget af TV-pakker.
Bestyrelsen mener også, at da vi gennem YouSee får leveret en samlet pakke med høj
kvalitet indeholdende TV-kanaler, hurtigt Internet, løbende service på anlægget og mulighed
for tilkøb af telefoni, at vi ingen betænkning har ved at støtte en forlængelse af vores
kontrakt med YouSee med ½ år, såfremt aftalen skulle blive vedtaget.
Og går det, som det gør i mange andre foreninger for øjeblikket, at der bliver lagt et
konkurrerende fibernet ned ved siden af det eksisterende coax-net, så er det endnu
vigtigere, at vi er rustet til denne konkurrence.

Med disse ord vil jeg overlade beretningen og resten af dagsordenen til
generalforsamlingens vurdering.

Anders Hindse.


